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Besvarelse af spørgsmål nr. 1217 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1217 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 3. juni 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
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Spørgsmål nr. 1217 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren oplyse, hvordan vi kan have tillid til ministerens 
undersøgelse af vaskede sager, som er et tilsyn ved 
statsadvokaterne med personfarlig kriminalitet, når vi kan se, at 
statsadvokaterne svigter i tre forskellige sager og i sagen om 
mulige overgreb på et børnehavebarn, som DR har kunnet 
afdække.?” 

 
Svar: 
 
Jeg vil gerne understrege, at jeg har fuld tillid til statsadvokaterne. Det 
gælder både generelt i forhold til statsadvokaternes opgave som 
tilsynsmyndighed for politiet og konkret i forhold til den 
tilsynsundersøgelse, som statsadvokaterne er i færd med at gennemføre. Det 
gælder også i lyset af de seneste historier, som DR har bragt. 
 
I forhold til de konkrete sager kan der henvises til den samtidige besvarelse 
af spørgsmål nr. 1167 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg og det 
fortrolige bilag, hvor statsadvokaterne har udtalt sig om de fire konkrete 
sager.  
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